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Vadí – neVadí
Nadpis svého článku jsem si vypůjčil od názvu známé společen-
ské hry. Nechci vám vysvětlovat její pravidla, ale chci se dnes  
s vámi podělit o své dojmy a zkušenosti z běžného denního života 
v našem městě.
Vcelku pravidelně jezdím autem do Kralup, a to musím, tak jako 
vy všichni, kteří tudy také jezdíte, projet Kralupskou ulicí. Pro ty, 
kteří nevědí, o kterou ulici jde, jen malé upřesnění. Je to poslední 
ulice na výjezdu z města, před evangelickým hřbitovem. Všim-
li jste si, jak zkrásněla? V posledních letech majitelé své domy 
zrekonstruovali, fasády září novotou, prostě krása. Opravených 
domů u nás ve městě přibývá každým rokem, a to se mi líbí.
Na druhé straně existují v našem městě zničené, řadu let neobý-
vané objekty, jejichž fasáda opadává a je možné, že za čas budou 
ohrožovat kolemjdoucí. Připouštím, že majitelé možná nemají 
dost finančních prostředků na jejich opravu, ale jistě by se našel 
někdo, kdo by takové opuštěné nemovitosti koupil a postaral se 
o ně. 
Vadí mi také, že je mezi námi stále hodně lidí, kteří si neváží čis-
tého prostředí a odhazují na veřejnosti odpadky. Platí to zejména 
pro školní mládež a kuřáky. U mládeže to do jisté míry chápu, 
příliš o tomto problému nepřemýšlí, odpovědnost v tomto padá 
ze značné části na jejich vychovatele, rodiče a školu. A kuřáci? Ti 
zřejmě považují nedopalek cigarety za tak malý odpadek, že se 
klidně může odhodit na ulici. Problém je však v množství těchto 
nedopalků. Všichni, kteří jezdí vlakem, si nemohou nevšimnout, 
jak jsou od kuřáků znečištěna nástupiště. A to mi opravdu vadí.
Neodpustím si také, abych se nezmínil o třídění odpadů. Čas od 
času to nevydržím a podívám se do popelnic připravených na uli-
ci k vyvezení, co lidi do popelnic vyhazují. Jsem z toho docela 
překvapený a smutný. Řada našich občanů vyhazuje do popelnic 
vše, co nepotřebuje, najednou. Po jakémkoliv třídění ani památky. 
Noviny, plasty, sklo, tedy vše, co patří do kontejnerů na tříděný 
odpad, je v popelnicích, na kterých je číslo domu. Je tedy zcela 
jasné, kdo odpad netřídí. V tomto okamžiku by bylo dobré při-
pomenout, že třídění odpadů není jen kratochvíle města a někte-
rých zodpovědných občanů. Třídění odpadů je povinnost ulože-
ná zákonem a my všichni jsme povinni zákony dodržovat. Setkal 
jsem se také s názorem občana: „Proč bych měl odpad třídit, když 
si platím popelnici!“ Na to bych se, bez ohledu na zákonem danou 
povinnost, zeptal: „A co náš vztah k přírodě, k naší zemi, k na-
šemu životnímu prostředí?“ Vždyť téměř každému vadí skládka 
v Úholičkách, zejména v letním období, kdy nepříjemně zavání. 

Nebudeme-li odpad třídit, bude skládka se všemi pro nás nepří-
jemnými důsledky mnohonásobně větší než dosud.
Abych však jen nementoroval. Líbí se mi rozvíjející se společenský 
život v našem městě, činnost spolků, v jejichž čele stojí například 
sdružení Malina, fotbalový klub AFK, Sokol, Scandula, Fitforma, 
Mariane, Svaz chovatelů, Šachový klub a další. Nelze přehlédnout 
hudební a taneční večery dua Andrea a Hanka, tradiční večery  
s harmonikou pana Blína nebo poslech atraktivních latinsko ame-
rických rytmů v podání Pasitos Dulces. Mimoškolní činnost dětí 
všech našich třech škol by vydala na dlouhý seznam. To je to pra-
vé koření našeho života - a to se mi opravdu líbí.

Ing. Vladimír Urbánek
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Zastupitelstvo města proběhlo dne 16. 12. 2013 s tímto pro-
gramem:
1. Čerpání rozpočtu za III. čtvrtletí 2013
2.  Přijetí dotací
3.  Úprava rozpočtu č. 6-2013
4.  Návrh rozpočtu města na rok 2014
5.  Bezúplatný převod pozemku od státu
6.  Věcné břemeno ČEZ
7.  Zpráva finančního výboru
8.  Podnět kontrolnímu výboru, plán kontrol na rok 2014
9.  Návrh Josefa Srby na vypořádání hasičské zbrojnice
10.  Zařazení města do MAS Přemyslovské střední Čechy
11.  Dar pozemků od Středočeského kraje
12.  Různé

Jednání proběhlo v klidné a konstruktivní atmosféře a většina 
bodů byla schválena.
V bodě různé byla diskutována otázka komunikace Pod Há- 
jem II, komunikace Hašlerova, financování kulturních akcí círk-
ví a provedení Rybovy mše.
Detailní zprávu najdete na www.libcice.cz.

Rada města zasedala od posledního vydání novin třikrát:

RM 26. 11. 2013:
1/24) Odměny řediteli ZŠ za II. pololetí 2013
2/24)  Odměny řediteli MŠ za II. pololetí 2013
3/24)  Odměny pověřenému řediteli ZUŠ za II. pololetí 2013

4/24)  Nájemné v obecních bytech pro rok 2013 
5/24)  Návrh rozpočtu města na rok 2014
6/24)  Věcné břemeno ČEZ
7/24)  Sociální výpomoci

RM 4. 12. 2013:
1/25) Čerpání rozpočtu za III. čtvrtletí 2013
2/25)  Přijetí dotací
3/25)  Úprava rozpočtu č. 6-2013
4/25)  Dar pozemků od Středočeského kraje
5/25)  Žádost ZUŠ o schválení darovací smlouvy
6/25)  Žádost Sokola o pronájem prostoru na šplh
7/25)  Žádost občanky o prodloužení nájemní smlouvy
8/25)  Žádost občanky o prodloužení nájemní smlouvy 
9/25)  Žádost občana o prodloužení nájemní smlouvy 
10/25) Žádost občanky o prodloužení nájemní smlouvy
11/25) Žádost občanky o přidělení bytu 
12/25) Žádost občanky o spolufinancování kanalizační 
  přípojky
13/25) Změna organizačního řádu MěÚ
14/25) Žádost Scanduly o poskytnutí finančního příspěvku 
  na Rybovu mši vánoční
15/25) Zařazení města do MAS Přemyslovské střední Čechy
16/25) Dotace na multifunkční vozidlo Multicar

RM 18. 12. 2013: 
1/26)  Konkurz na ředitele ZUŠ
2/26)  Žádost občana o prodloužení ubytovací smlouvy
3/26)  Stanovisko města k prodloužení územního 
  rozhodnutí Na Pusté Vinici

Byly dokončeny poslední investiční akce města. Práce na stavbě 
nové provozní budovy na koupališti úspěšně pokračují a dokon-
čujeme střechu objektu.
Závěr roku byl bohatý na kulturní akce ve městě. Vše je zazna-
menáno ve fotogalerii města na adrese www.libcice.cz.

Rada města

TERMÍNY UMÍSTĚNÍ KONTEJNERŮ
v I. pololetí roku 2014

NEDĚLE
 leden 26.1.
 únor 23.2.
 březen 30.3.
 duben 27.4.
 květen 25.5.
 červen 29.6.

Kontejnery budou umístěny v uvedených termínech 
na těchto  místech:
Libčice n/Vlt. - křižovatka ulic Nerudova,   
  Palackého, Na Radosti a Tržní
Libčice n/Vlt. -  Kralupská
Letky  -  Letecké nám.
Chýnov  -  ul. Ke Studánkám
Chýnov  -  Sídliště Pod Saharou k čp. 705  
  (vedle dětského hřiště)

Známky na popelnice pro rok 2014
Od 2. do 31. ledna 2014 bude mít každý občan Libčic 
možnost vyzvednout si proti podpisu na odboru sprá-
vy majetku známku na popelnici pro rok 2014. Známka 
pro rok 2013 bude platit do 31. 1. 2014. Pokud si občané 
známku nevyzvednou v této lhůtě, nebude jim svozová 
firma Regios od 1. 2. 2014 vyvážet popelnici a budou si 
muset svoz zajistit na vlastní náklady. Občanům, kteří si 
ze zdravotních důvodů nebudou moci známku vyzved-
nout, bude známka vylepena pracovníky MěÚ.

Bohumil Černý
odbor správy majetku
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  8. 1. Herečka L. Skořepová - připraví B.Venclíčková
15. 1. Stolní hry
22. 1. Procvičování paměti
29. 1. Odpoledne s anekdotou

Beseda v klubu:
Dne 4. 12. jsme přivítaly v Klubu seniorů dvě absolventky Policejní 
akademie - Marcelu Havrlíkovou a Terezu Novotnou, které pro nás 
připravily besedu o bezpečnosti. Informovaly nás o různém nebez-
pečí, které může postihnout hlavně seniory a poradily nám, jak se ta-
kovým situacím vyhnout. Některé členky uvedly své osobní zážitky. 
Bylo to velice poučné a zajímavé, a proto chceme touto cestou ještě 
jednou oběma slečnám poděkovat za to, že nám věnovaly svůj čas.

Miloslava Malíková

Deaver, J.: Pokoj smrti, Desátý případ Lincolna Rhyma, Domino 
2013 
James, P. D.: Smrt přichází do Pemberley, Motto 2013
Jilík, J.: Žitkovské čarování. Pravdivý příběh žitkovských bohyní, 
Computer press 2013
Kepler, L.: Písečný muž, Host 2013
Munroo, A.: Příliš mnoho štěstí, Paseka 2013. Nobelova cena za li-
teraturu 2013
Nesbo, J.: Levhart, kniha Zlín 2013
Smith, W.: Bludný kruh, Klokan 2013
Svěrák, Z.: Po strništi bos, Fragment 2013
Urban, M.: Hastrman, Argo 2003
Vondruška, Vl.: Přemyslovská epopej IV., Moba 2013
Opráski sčeskí historje
Doporučuji jako novoroční čtení. Protože, kdo to čte, nikdy nebude smut-
nej, ale naopak.                                                                             Šárka Sekerová

Žádné aRRIVa vlaky u nás
V pátek 13. 12. 2013 jsme mohli při svých cestách do Prahy nebo 
Kralup nad Vltavou naposledy použít vlaky konkurenčního do-
pravce Českých drah. Naplnilo se bohužel avizované. Dopravci 
ARRIVA se nepodařilo úspěšně dokončit jednání s pražskou spo-
lečností ROPID ani se Středočeským krajem o zařazení spojů do 
závazku veřejné služby. Tedy do systému placení dopravcům za 
poskytované služby v rámci přeprav cestujících dle příslušného 
zákona. Dalším bodem k jednání pro ARRIVA vlaky je také do-
končení integrace jízdních dokladů, která je pro provoz v jednot-
livých pásmech PID velmi důležitá. Nepřijetí do tohoto systému 
je pro každého dopravce velkým hendikepem. Nelze totiž sladit 
ceny za přepravu a plné využití cestovních dokladů, včetně růz-
ných slev. Pro cestující je velmi nepohodlné, když nedojedou na 
jeden jízdní doklad do cíle své cesty a jsou nuceni do složitých 
přestupů a nákupu několika jízdních dokladů.
Doufejme, že dopravce dokáže úspěšně završit všechna probíha-
jící jednání a ARRIVA vlaky se na naši trať vrátí.

Jaroslav Čermák

!!! Výluka !!! Výluka !!! Výluka !!!
Od podzimu 2013 jste jistě zaznamenali rozsáhlou výlukovou 
činnost v oblasti železniční stanice Praha – Bubeneč a na trati 
procházející pražskou Stromovkou. 
Dle sdělení Správy železniční dopravní cesty bude i v roce 2014 
probíhat rozsáhlá výluka v rámci modernizace trati Praha – Ho-
lešovice – Praha – Bubeneč (Roztoky u Prahy). V té době může 
docházet k různým omezením železničního provozu a řízení 
dopravy pomocí výlukových jízdních řádů.
Omezení, případně odříkání některých spojů se bude týkat ze-
jména spojů na lince ML/S41 Roztoky u Prahy – Praha – Hosti-
vař, což je městká linka.
Během modernizace tohoto úseku dojde k výstavbě nové za-
stávky Praha – Podbaba, kde bude možno přestupovat na tram-
vajovou a autobusovou dopravu. Předpoklad pro částečné zahá-
jení provozu nové zastávky je měsíc srpen 2014. Plný provoz je 
plánován na listopad 2014 a po zahájení bude zrušena nynější 
stanice Praha – Bubeneč.

RyboVa mše Vánoční
Rada města je z titulu své funkce povinna hájit zájmy občanů, 
podporovat činnost místních spolků, organizací a škol, kam ne-
pochybně patří i ZUŠ Libčice nad Vltavou, která se tradičně již 
po řadu let organizačně podílela na konání Rybovy mše vánoční. 
Rada města v rámci této dobré tradice očekávala, že tomu tak 
bude i letos. Soubor Scandula se však iniciativně ujal organizace 
Rybovy mše s vyloučením účasti místní ZUŠ, což vyšlo najevo 
cca měsíc před Vánocemi. Soubor Scandula nespolupracoval 
se ZUŠ, nepřevzal finanční příspěvek města na pořádání mše  
a nakonec vlastním rozhodnutím konání mše odvolal.
Soubor Scandula následně na svém webu a prostřednictvím vy-
věšených plakátů informoval zkresleně veřejnost o důvodech 
zrušení mše a vystavil tím vedení města kritice, že si neopráv-
něně osobuje právo rozhodovat o personálním obsazení umě-
leckého souboru.
Rada města doufá, že se jednalo o nedorozumění, které se v bu-
doucnu nebude opakovat, a občané se budou moci těšit na příští 
Vánoce a Rybovu mši konanou v našem městě.             Rada města

odsuZujeme
Betlém před naší mateřskou školou rozdával radost dětem a všem 
kolemjdoucím bohužel jen pouhých patnáct dní. Sobotní noci  
z 21. na 22. 12. vnikli na školní pozemek vandalové a mj. zničili bet-
lém, který děti několik týdnů pod vedením svých učitelek vyráběly 
a denně se pyšnily svým možná největším výtvorem. „I tak může 
končit betlémský příběh,“ prohlásila smutně paní učitelka Jana No-
votná, která ten odsouzeníhodný vandalský čin odhalila jako první. 
Podle sdělení policie ČR byli pachatelé bezprostředně dopadeni.
Té samé sobotní noci se možná stejní, možná jiní výtržníci trefo-
vali syrovými vajíčky do oken a fasády základní školy a značně ji 
pošpinili. I tento případ je v šetření policie.                            Redakce
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lIbčIcký čas předVánoční
Prosinec byl časem milých setkání, oslav, zpěvů i tanců. Nechyběli čerti, sem tam se mihl i nějaký anděl či důstojný Mikuláš. Školka 
i škola voněly a byly vánočně nazdobené vlastnoručními výtvory dětí snad již od listopadu. Mikulášská pro nejmenší i pro největší, 
vánoční trhy v ZŠ, betlém na zahradě školky, rozsvícený vánoční strom na náměstí, vydařený vánoční koncert v ZUŠ atd. Koledy  
v podání Pražského pouťového orchestru a školního sboru Shalom nás už jen o krůček dělily od svátečních dní vánočních. 
Nový rok jsme tradičně přivítali parádním ohňostrojem a já jsem celý ten sváteční čas poctivě zaznamenala na fotografie, které najdete 
ve fotogalerii na adrese: www.libcice.cz.
Vedení města, dětem, rodičům a učitelům, kteří se velmi zasloužili za to, že krásné tradice v Libčicích nad Vltavou zůstávají zachová-
ny, patří uznání a velký dík.                                                                                                                                                       Hannah Bartíková

Jsou taky divní, ale furt lepší než čerti.

Živý betlém v ZŠ.

Advent v evangelickém kostele.

Mikulášská s Andreou a Hankou, kde ani Lenka-Andělka nechyběla.

Ti nejmenší v lavicích kostela.
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Shalom se v evangelickém kostele přidal k Pražskému pouťovému orchestru 
a fakt jim to ladilo.

Půvabné flétnistky na Vánočním koncertě v ZUŠ.

Neřekla básničku, tak šup s ní do pekla. Čertovský tanec Fitformy zezadu.

Shalom pod rozsvíceným stromem, který se mi už do objektivu nevešel.

Školkové děti nám zazpívaly koledy u kouzelného betlému, který si pod vedením 
svých šikovných učitelek vyrobily.
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lesy čR V našem hájI
Dne 18. 12. 2013 za přítomnosti starosty, místostarosty 
a Ing. Zdeňka Žáry, zástupce společnosti Lesy ČR a.s., 
se v Chýnovském háji konala prohlídka jednotlivých 
těžebních lokalit, nově osázených ploch a dopravních 
cest. Lesy ČR a.s. provádějí správu lesa v našem katas-
tru na výměře cca 45 ha a bylo konstatováno, že těžba  
i následná obnova lesního porostu probíhá v souladu 
s těžebním plánem a platnou legislativou.
Zástupci města požadovali lepší údržbu místních cest 
znečištěných odvozem vytěženého dřeva. Dle sdě-
lení zástupce společnosti Lesy ČR bude v roce 2014  
v oblasti Chýnovského háje vytěženo cca 520 m3 dřeva 
a obnova lesního porostu proběhne v zákonné lhůtě 
dvou let.                                                 Jaroslav Čermák

Prosinec se Malině vydařil. Největší akcí byla Mikulášská be-
sídka, kterou Malina za finanční podpory města Libčice poprvé 
pořádala. Na 70 dětí si odneslo nejen balíčky, které jim přinesl 
Mikuláš a jeho andělský i pekelný doprovod, ale také spoustu zá-
žitků. Nejen z volné zábavy a tanečního řádění pod nádhernou 
zimní výzdobou. Děti měly možnost zkusit si složit obří andělské 
puzzle nebo svým výtvorem přispět do společného adventního 
věnce. Ten vznikal v rámci výtvarné dílny hned vedle pekelné 
pece a sympatického čertíka. O skvělou atmosféru a slavnostní 
náladu se v úvodu postarali žáci libčické ZUŠ svým vystoupe-
ním. Vrcholem večera pak bylo divadelní představení „Vlk a ovce 
běží z kopce“, v podání divadla Krabice Teplice. Na závěr vtip-
ného vystoupení se děti naučily od herců písničku, kterou pak 
společně zazpívaly Mikuláši a balíček od něj si tak zasloužily. 
Mikulášská se opravdu vydařila. Největší zásluhu na tom mají 
hlavně Katka Marešová jako hlavní organizátorka a Klára Effen-
bergerová, pod jejíž taktovkou vznikala nádherná výzdoba. Je-
jich partnerům patří nehynoucí čest a sláva, protože bez jejich 
pomoci a pochopení by ony nemohly trávit s přípravou Mikuláš-
ské tolik času. A nesmím zapomenout ani na Janu Chalupovou  

a všechen ten čas, který strávila s nůžkami při vystřihování vět-
šiny vloček. 
Nejen Mikulášská se v prosinci vydařila. Díky daru firmy Lugi 
jsme do centra dostali novou skříň a stůl, které vyrobil Vladi-
mír Čmelík s kolegou. Několik rodin přispělo materiálně (výroba 
rampy pro kočárky, nákup židliček a další). Všem moc děkujeme 
jmenovitě na našich stránkách! Navíc se rozjely i otevřené herny 
a bez dobrovolné pomoci Kristýny Dvouleté, Štěpánky Jányšové 
a Petry Veberové by to nešlo. Otevírací hodiny herny najdete tak-
též na našem webu www.mcmalina.cz.
Ani v novém roce určitě nebudeme zahálet. Druhý týden v lednu 
se rozběhnou znovu pravidelné aktivity. Chystáme i akce jedno-
rázové. Třeba hned v neděli 12. 1. 2014 od 15:00 vás zveme do 
Maliny na první „deskohraní“. Tedy rodinné setkání nad desko-
vými hrami. Kdo má doma nějakou zajímavou hru a rád by si ji 
zahrál a naučil ji ostatní, je vítán. Samozřejmě přijít může i ten, 
kdo žádnou hru doma nemá, ale chce strávit příjemné odpoled-
ne v milé společnosti. Na akci je nutná rezervace. Více najdete na 
našich stránkách.                                             Julie Menšík Čákiová

Foto: Pavel Bartoš

V malIně se neZahálí 
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Po novém roce 
hubnu!

Kolikrát už jste, milé dámy, udělaly takové novoroční předsevzetí  
a kolikrát jste jej už v polovině ledna vzdaly? Ano, všechny toužíme 
být zdravé, lépe se stravovat, cvičit a hlavně trochu zhubnout, ale 
když ono je to tak těžké…
Ale nezoufejte. Fitforma vám může pomoci, protože se letos zamě-
řuje právě na plnění takových náročných předsevzetí. Pro každou 
ženu dokážeme vytvořit individuální plán jak vydržet a dosáhnout 
vytčeného cíle.Vlastně můžete začít hned teď. Stačí si uvědomit 
několik níže dobře míněných a ověřených rad:
 
* Stanovte si splnitelný a měřitelný cíl - např. úbytek pěti centimetrů 

v pase do konce května.
* Vytvořte si časový plán. Určete si, jak často budete chodit cvičit, 

kolik ujedete na rotopedu, kolik ujdete na páse, kolik denně sníte 
zeleniny, uhlovodanů, kolik bílkovin atd.

* Postupujte po malých krůčcích. Rozdělte si svůj plán po měsících 
a každý měsíc kontrolujte své výsledky. 

* Zapisujte si své tréninky a úspěchy či neúspěchy v redukci hmot-
nosti. Záznamy jsou velmi motivační a poučné.

* Mluvte o svých předsevzetích. Rodina a přátelé vás podrží  
a ocení.

* Investujte do svého cíle. Investované peníze budou vaší motivací.
* Nebuďte na to sami, zabojujte společně s kamarádkou a vzá-

jemně se podporujte.
* Nezapomeňte se za dobrý výsledek odměnit.

Většinou bez přísného dohledu ztrácíme motivaci i potřebnou disci-
plínu a brzy své předsevzetí vzdáváme. Je dokázáno, že v kolekti-
vu a pod odborným vedením to jde mnohem lépe. Fitforma nabízí 
vše potřebné - příjemné prostředí, nové formy tréninku a další moti-
vační soutěž „O největší proměnu“.
Ke každé klientce přistupujeme individuálně. Přesně na míru každé 
z vás vytvoříme komplexní tréninkový a výživový plán včetně pravi-
delného měření a vážení.

Fitforma vám pomůže zkrásnět!
Stačí se rozhodnout pro udržovací, redukční, posilovací 

nebo zdravotní cvičení  a výživové či kosmetické poradenství k tomu.
Pondělí a středa: 8:00-11:30 14:30-19:30
Úterý a čtvrtek: 8:00-11:30 14:30-18:30

Pátek: 8:00-11:30
Sobota: 8:00-11:30 (na objednávku)

Středa: 19:30 zdravotní cvičení 
Martina Dvořáková, 606 130 291

já dříve a dnes

Úspěšný podzim v házené
Do ročníku 2013/14 jsme vstupovali s motivací zopakovat 
úspěch z minulé sezóny a umístit se opět do třetího mís-
ta. Po čtyřech vyhraných utkáních v řadě jsme se stali fa-
voritem soutěže. Především výhra nad Prahou 4 nás velmi 
potěšila. Suverénní tým minulých ročníku totiž neprohrává 
příliš často. Bohužel v dalších dvou utkáních jsme nepotvr-
dili své kvality a těsně prohráli v Lovosicích a Jablonci. Po 
domácí výhře nad nováčkem ze Zruče jsme prohráli také  
v Mladé Boleslavi, kde se nám již tři roky nedaří sehrát dob-
rý zápas. Na poslední tři utkání podzimu jsme se již doká-
zali zmobilizovat a všechny je vyhráli. 
S podzimní částí můžeme být v rámci možností spokojeni. 
Od prvních zápasů byla tabulka velmi vyrovnaná a napí-
navá až do posledního kola. Těšit nás může, že jsme jako 
jediný tým v soutěži na domácí půdě nezaváhali. Přezimu-
jeme na druhé pozici se ztrátou jediného bodu na vedoucí 
Prahu 4. 
Tým táhli především odchovanci libčické házené. Téměř 
celý podzim skvěle chytal Ondra Kříž, střelecky se prosa-
zoval Lukáš Weigner, který patří k nejlepším střelcům celé 
soutěže. Svými výkony nás na střední spojce dirigoval Petr 
Česák. 
V jarní části nás čeká tuhý boj o špičku tabulky. Budeme 
velmi rádi, pokud u toho budete s námi. Těšíme se na vaši 
podporu. 
Více informací najdete na internetových stránkách 
www.sokollibcice.cz.

   Ta bu lk a
   Z V R P skóre B
   1 Praha 4 11 8 1 2 315 : 278 17
   2 Libčice nad Vltavou 11 8 0 3 304 : 252 16
   3 Jablonec  11 7 2 2 275 : 252 16
   4 Mladá Boleslav 11 7 1 3 304 : 250 15
   5 Zruč nad Sázavou 11 7 0 4 286 : 285 14
   6 Kolín 11 6 0 5 276 : 270 12
   7 Ústí nad Labem 11 5 1 5 283 : 277 11
   8 HK Lovosice B 11 5 1 5 268 : 275 11
   9 Slavia  11 5 0 6 289 : 270 10
 10 Liberec 11 3 0 8 290 : 306  6
 11 TJ Sokol Bělá 11 2 0 9 221 : 319  4
                                    (Z- počet zápasů/V- výhry/R- remízy/P- prohry/B- body)

INZERCE
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NOVOROčNí ROZHOVOR Se STAROSTOU MěSTA
Zdálo se mi vhodné udělat první rozhovor v novém roce se starostou města 
Ing. Pavlem Bartošem, MBA a položit mu otázky, které nejčastěji slýchávám na zasedání 
zastupitelstva, nebo byly několikrát diskutovány na stránkách našich novin.
Přiznám se, pane starosto, že mám z našeho rozhovoru tro-
chu obavy, neboť se ten náš poslední v únoru roku 2012 ne-
obešel bez následků. Prý se dokonce stal součástí soudního 
spisu.
To máte pravdu. Jeden opoziční zastupitel na mne podal ke 
krajskému soudu trestní oznámení za některé skutečnosti, kte-
ré byly v rozhovoru uvedeny.
A jak to dopadlo?
Po jisté době zastupitel své podání u soudu stáhl a následně  
v dané věci učinil nové podání na neznámého pachatele na po-
licii ČR, a ta případ později odložila. Byla to jen ztráta času, 
který jsme mohli, soud, policie, právníci i já věnovat prospěš-
nějším záležitostem.
Budu tedy doufat, že tentokrát se nic podobného nestane, 
ale přesto se nechci vyhýbat otázkám, o kterých si myslím, 
že si na ně občané zaslouží znát vaši odpověď. Například, 
proč se nekonala avizovaná Rybova mše vánoční? 
Rada města se k této záležitosti vyjadřuje na str. 3 těchto LN. 
Za sebe bych chtěl veřejnost ujistit, že já ani vedení města ne-
chceme, a ani nemůžeme zasahovat do vnitřních záležitostí 
zájmových skupin. U uměleckého souboru Scandula to platí 

dvojnásobně. Město Rybovu mši neorganizuje, pouze na ni vý-
znamně finančně přispívá a má zájem, aby se na jejím pořádání 
podílela naše ZUŠ, jak tomu bylo v minulých letech. V loňském 
roce se organizace iniciativně chopila Scandula, vedení ZUŠ  
o tom neinformovala včas, určila nové podmínky, nevyzvedla 
si finanční příspěvek města a nakonec mši zrušila.
Opravdu nebylo možné se nějak dohodnout?
Občané přítomni na posledním zastupitelstvu, kde se tato zá-
ležitost projednávala, si jistě budou pamatovat, že jsem zval 
přítomné zástupce Scanduly a paní farářku k jednání, ale slovo 
si vzal člen Scanduly Dalibor Titěra a všem přítomným ozná-
mil, že se o konání mše v souboru demokraticky hlasovalo  
a většinou hlasů byla Rybova mše zrušena. Mrzí mě to, ale 
proti tomu nešlo již nic dělat. Mohu jen věřit, že příští rok to 
dopadne lépe. 
Zmínil jste se o ZUŠ, a tak bych se chtěla zeptat, kdy bude 
vyhlášen konkurz na jejího ředitele?
Velmi aktuální dotaz. V současné době je ZUŠ řízena, podo-
týkám, že z mého pohledu velmi úspěšně, pověřeným ředite-
lem Vladimírem Klimentem. Na posledním jednání rady měs-
ta v loňském roce bylo rozhodnuto o vyhlášení konkurzu na 
jmenování ředitele. Ostatní je již technická záležitost vypsání, 
sestavení konkurzní komise a rozhodnutí rady města, o čemž 
budete včas informováni. 
Jsme uprostřed zimy a všichni se určitě těšíme na léto. Mů-
žeme se těšit také na to, že si zaplaveme v našem koupališti?
Asi není třeba opakovat, jak nás požár na koupališti zaskočil 
a jak vyřizování kolem této pohromy bylo pro město složi-
té. Nicméně případ byl policejně i požárně úspěšně uzavřen  
a pojišťovna nám vyplatila pojistku. Proběhlo výběrové řízení 
na dodavatele stavby nové provozní budovy a k dnešnímu dni 
byly zatím realizovány zemní práce, oprava kanalizace, stavba 
obvodového zdiva a byla zhotovena střešní konstrukce. Stavba 
díky přívětivému počasí probíhá velmi dobře a město nad ní 
zajišťuje stavební dozor. Vše nasvědčuje tomu, že bude dokon-
čena podle plánu a naše děti nebudou muset v létě dojíždět na 
koupaliště někam jinam.
Dalším, skoro bych řekla, kontroverzním tématem se v na-
šem městě stal fakt, že je místní kulturní dům na prodej.
Z koupě KDL se stalo téma, které dostalo publicitu, jež mu 
zřejmě nepřísluší. Každá obec by určitě měla mít prostor ke 
shromažďování občanů. Ze zkušeností svých kolegů starostů 
vím, jaké to je, když se schází po hospodách, školách nebo si 
pronajímají hotelové prostory. Byl bych velmi nerad, kdyby se 
něco podobného dělo i u nás.
A to by se mohlo stát?
Jistě, protože je KDL v soukromém vlastnictví a vlastníci jej 
mohou prodat komukoli na cokoli.
Pro mě osobně je „kulturák“ neodmyslitelně spjat se spous-
tou krásných zážitků z dětství – Libčický divadelní podzim, 
slavné dětské karnevaly, taneční hodiny, plesy, koncerty, 
svatby atd. Fakt by to byla škoda, kdyby už nebyl.
Na tom se jistě s většinou lidí shodneme. Otázkou je finanč-
ní stránka koupě. V minulosti město hned dvakrát nevyužilo 
možnosti koupit KDL za velmi výhodnou cenu. Bylo to v jiné 
době a v jiných cenových relacích.Z vítání občánků.
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To už je ale minulost. Co teď? Koupit, či nekoupit?
Do konce tohoto volebního období o tom neuvažujeme, i když 
si osobně myslím, že bychom dokázali s majiteli vyjednat dob-
rou cenu a koupit jak vy říkáte „kulturák“ bez markantního vli-
vu na chod obecní ekonomiky. Nekoupíme ho ale proto, že do 
voleb zbývá méně než rok a my nechceme budoucí reprezenta-
ci města jakkoli zatížit. 
To se mi zdá zodpovědné. Když je řeč o financích, tak jsem 
si všimla, že jste na posledním zastupitelstvu sice schválili 
rozpočet, ale bez investic. Jak to tedy s nimi letos bude?
Zastupitelstvo schválilo na rok 2014 rozpočet, kterému se říká 
provozní a obsahuje pouze položky nutné pro chod města. Je-
dinou investicí v tomto rozpočtu je stavba provozní budovy na 
koupališti, protože přechází z roku 2013.
Takže investice na tento rok se budou teprve projednávat?
Přesně tak. Počátkem roku 2014 svoláme další zastupitelstvo, 
kde předložíme plán investic. Věřím, že občané budou spoko-
jeni, protože budeme mimo jiné předkládat ke schválení stavby 
zbývajících povrchů městských komunikací a investice v ZUŠ. 
Je ale na zastupitelstvu, zda a co bude schváleno. 
Zaujalo mne, že je naše město členem různých dobrovol-
ných spolků. Které to jsou a proč tam jsme? 
Jde o členství v dobrovolných svazcích obcí (DSO). Naše měs-
to je členem DSO Od Okoře k Vltavě, DSO Vodárny Kladno 
Mělník, DSO Údolí Vltavy, MAS Přemyslovské střední Čechy 
o.p.s. a Svazu měst a obcí (SMO). 
To je více, než jsem čekala. Vyplatí se nám to?
Co se týká významu členství v těchto organizacích, mohu 
uvést, že například SMO hrál důležitou roli při změně RUD 
(rozpočtové určení daní), čímž se naše obecní příjmy zvedly  
o cca 6 milionů korun a od Přemyslovců jsme zatím získali cca 
5 milionů korun.
Opravte mne, jestli se mýlím, ale za každé členství se musí 
jistě něco zaplatit, že?
Samozřejmě, ale členské příspěvky jsou mnohonásobně nižší, 

než jsme získali na dotacích, takže chcete-li to slyšet – ano, 
určitě se nám to vyplatí. Navíc je důležité udržovat dobré vzta-
hy s okolními obcemi, se kterými máme dlouholeté kontakty,  
a mimo jiné se také podílet na čerpání finančních prostředků  
z grantů těchto organizací.
O peníze jde vždy až na prvním místě, jak se říká, takže jak 
je na tom, pane starosto, naše obecní pokladna? 
Stále a rád to opakuji, protože se nám pomocí vlastních finanč-
ních prostředků a grantových zdrojů podařilo realizovat plá-
nované investice města tak, že většina komunikací, sítí, střech 
a fasád obecních budov je hotova, a přitom je na účtech města 
velmi příznivý přebytek financí. Prošli jsme úspěšně celkem 
šestnácti kontrolami hospodaření, které provedl krajský úřad. 
Snad to mohu říci, že jsem osobně hrdý na to, že jsou Libčice 
čím dál krásnější, a přesto jsme město bez dluhů.
K tomu nelze dodat nic víc, než velký dík a gratulaci. Zvláš-
tě, když ve zprávách často slýcháváme, kolik měst a obcí se 
dostalo do úpadku. A co dál? Co nás čeká v tomto roce?
Vzhledem k výše uvedenému příznivému stavu obecní ekono-
miky jsme se rozhodli, že se budeme ve zvýšené míře věno-
vat podpoře školství, sportu, kultury a zájmových organizací. 
Již jsme rozhodli o částce, kterou město poskytne TJ Sokol na 
splacení zbytku úvěru, který získal na rekonstrukci sportovní-
ho areálu. Naše druholigová házená je a bude rovněž nadstan-
dardně podporována. Totéž se týká organizace AFK Fotbal. 
Zvýšili jsme částku na granty menších zájmových organizací.
To je opravdu krásný dárek města, z kterého budou mít 
všichni obdarovaní jistě velkou radost. A co vy, pane staros-
to? Co dělá radost vám?
Radost mám z každé dokončené práce, která je vidět a slouží 
všem. Rád se procházím ulicemi našeho města a vzpomínám, 
jak ještě nedávno byly neupravené, blátivé a kamenité. Těší mě, 
když potkávám občany, kteří si to uvědomují a dokážou to oce-
nit.
Jaký bude rok 2014 a na co se těšíte?
O Vánocích jsem si odpočinul v rodinném kruhu a nabral síly 
na další práci v tomto roce. Přestože je většina plánovaných 
úkolů z volebního programu naší reprezentace Liběhrad již 
splněna, bude rok 2014 náročný, neboť nás mimo jiné čekají  
i komunální volby.
Stále platí, že vaším cílem jsou Libčice?
Zcela jistě. Mám naše město rád a všem občanům přeji jmé-
nem svým i jménem rady města hodně zdraví a spokojenosti.
Nápodobně, pane starosto, a děkuji za čas, který jste věno-
val našemu rozhovoru.               Text a foto: Hannah Bartíková

Po požáru ani stopy.

Stará Sahara jako nová.
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VíTáNí OBČáNKů
Představujeme vám nové libčické občánky, kteří byli 30. 11. 2013 v obřadní síni MěÚ oficiálně přivítáni do našeho 
města paní matrikářkou Z. Mackovičovou a panem starostou Ing. P. Bartošem, MBA.
Svátečně oblečené děti ze školky zarecitovaly roztomilé básničky a Andrea Formánková svou písní „Pro mámu“ 
dojala všechny přítomné včetně pana starosty, kterému se poté, jak sám přiznal, dosti obtížně mluvilo. Pan staros-
ta popřál rodičům a jejich dětem hodně štěstí, radosti i úspěchů a vyslovil přání, aby se jim v Libčicích dobře žilo.

Naše redakce se k tomu připojuje a těší se,
 až si za pár let tito malí libčičánci budou pročítat Libčické noviny.

Aneta Čejková František BlažekAnna Svobodová

Jakub Roškot Jeremiah Joseph GuthrieJan Hřebejk

Lukáš Náprstek Matiaš HangurbadžoLukáš Veselka

Štěpánka Štrosová Tobiáš Růžek
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Když něco končí a jiné začíná, bývá zapotřebí se zastavit  
a ohlédnout se.
Jsme rádi, že toto ohlédnutí za rokem 2013 můžeme udělat 
společně s vámi prostřednictvím Libčických novin.
Loňský rok náš soubor prošel, nebo spíše protančil, oprav-
du veselými tanečními kroky. A že jich nebylo málo. Taneč-
ních vystoupení jsme měli skutečně mnoho. Naši tanečníci 
se zapojili do veřejných vystoupení již v únoru a ukončili 
je až v čase adventu, přičemž vystoupení byla téměř každý 
víkend i v době letních prázdnin.
Tak tedy zavzpomínejme alespoň na některé akce. Libčický 
masopust - pěkná spolupráce s panem Evženem Novákem 
a dalšími spolky našeho města. V dubnu jsme rádi podpo-
řili Velikonoční slavnosti, které pořádala paní Jana Racko-
vá, kde jsme se ujali doprovodného tanečního programu, 
výtvarných dílniček a soutěží. V květnu spoluúčast na di-
vadelním představení v barokním divadle a zámecké kapli 
na zámku Mnichovo Hradiště při příležitosti otevření nově 
zrekonstruovaného zámeckého křídla. Dále Kolín, kde jsme 
účinkovali v malém divadelním představení. Červen - Slav-
nosti pětilisté růže Český Krumlov - samostatné taneční 
vystoupení. O letních prázdninách účinkování v malém di-
vadelním představení na zámku ve Zruči nad Sázavou, na 
Zahradní slavnosti v zahradách zámku Mnichovo Hradiště. 
Vystoupení na Ožilých hradech - Kost nebo třeba Křivo-
klát, ale také v Muzeu města Kralup nad Vltavou. V září 
pak Svatováclavské slavnosti ve Staré Boleslavi, na které 
jsme zváni správou zámku v Brandýse nad Labem. V říj-
nu jsme rádi přijali pozvání od Mateřského centra Lodička 
ze Stránčic u Říčan na taneční vystoupení na Jablkobraní. 
K našemu tančení také neodmyslitelně patří čas adventu. 
Tak ještě vzpomeňme na dobročinnou akci Máme rádi zví-
řata pro čtyřnohé kamarády v útulcích, která se konala na 
zámku v Brandýse nad Labem, vzpomeňme na Advent ve 

Stránčicích a na Valdštejnské vánoce na zámku v Mnichově 
Hradišti.
Rádi bychom ještě podotkli, že věk našich tanečníků je od  
4 do 21 let, což lze považovat za opravdu jedinečné. Za 
dobu, po kterou tančíme, taneční umění našich starších 
tanečníků dozrálo téměř k dokonalosti. Ale samotná vystu-
pování tuto dokonalost nedělají. Jsou za tím ukryty hodiny 
tréninků a zkoušek. 
Nelze také opomenout, že nemalou měrou ke kvalitě našich 
vystoupení přispívají kostýmy. Ano kostým je opravdu ne-
oddělitelnou součástí, právě on celkově dotváří iluzi o době, 
kterou tanečníci při svých vystoupení ztvárňují. Určitě pak 
spojení dobrého tanečního základu, pěkného vystupování 
a kvalitního kostýmového vybavení přispívá k tomu, že náš 
soubor má dostatek kvalitních příležitostí k vystupování. 
Velice nás těší, že máme několik nových malých členů, kteří 
s námi začínají tančit. Celkově je opravdovým potěšením 
vidět zájem a radost z historického tance u těchto mladých 
lidí. Také je dobře, že jsou to právě mladí lidé, kteří důstojně 
reprezentují naše město.
A zde je místo, kde je třeba poděkovat všem rodičům  
a prarodičům našich členů, kteří například pečlivě pečují  
o kostýmy, nezištně a bez ohledu na svůj volný čas i náklady 
náš soubor podporují. Bez vstřícného přístupu našich ro-
dinných příslušníků by chod souboru nebyl tak hladký, jako 
je s jejich pomocí.
Dále pak touto cestou chceme poděkovat městu Libčice nad 
Vltavou, že i v roce 2013 podpořilo naši činnost částkou  
5 000 korun, za kterou jsme pořídili látky na dva chlapecké 
středověké panské kostýmy.
Vám, vážení čtenáři Libčických novin, přejeme v nadešlém 
roce 2014 hodně úspěchů a našemu souboru si dovolíme 
popřát rok plný pěkných vystoupení a pevných tanečních 
kroků.                                                                 Jana Kastnerová

maRIane V Roce 2013
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mé novoroční přání 
- dokončená ulice ke studánkám II
Skoro každý člověk má v novém roce nějaké přání a doufá, že se 
mu splní. 
I já jedno takové mám - už delší dobu - chodit z domova a domů 
po krásné, bezpečné a čisté cestě. Zatím jen každý den doufám, 
že přejdu kamenitou a blátivou ulici Ke Studánkám II a dostanu 
se na již nádherně upravený povrch ulice Ke Studánkám I bez vět-
ších následků. Doposud to odneslo jen několik párů bot. O pod-
patcích si mohu nechat ve svém novém bydlišti zatím jen zdát, 
jelikož my máme místo chodníků pouze zatravňovací dlaždice. 
Jak na nich klopýtají moje sousedky s kočárky, snad ani nemusím 
popisovat. O efektivním zimním úklidu sněhu po nerovném teré-
nu si mohou zase nechat zdát řidiči.
Určitě by se k mému přání přidala spousta dalších občanů, kte-
ří bydlí u této nedokončené komunikace bez povrchové úpravy  
a denně trpí nepohodlím. Přitom nový povrch ulice je skoro 
nadosah. Stačí, vážení zastupitelé, když pro to na zastupitelstvu 
zvednete ruku. Uděláte tím další občany našeho města šťastněj-
šími. Rádi vám přijdeme poděkovat za důstojné zpřístupnění 
našich domovů. Přeji všem do nového roku 2014 zdraví, štěstí, 
úspěch a splněná přání. Splní se i to moje?

Jaroslava Vyhnanovská

konec TeRoRu pRachu 
Že nevíte, o co jde? Vysvětlím. Ulice, která je lidově nazývána 
Hašlerka, byla ještě donedávna prašnou cestou, což samo o sobě 
není nijak zajímavé. Jsou i jiné ulice a snad ještě více zanedbané 
než tato. Jenže v souvislosti se změnou územního plánu města 
došlo na pozemcích v blízkosti Hašlerky k zástavbě a noví občané 
města tak jako starousedlíci žijící v Hašlerce byli v letních měsí-
cích obtěžováni vířícím prachem za rychle projíždějícími vozidly, 
v době dešťů zase blátem a v zimních měsících tím ostatním. Ne-
vím jak, ale radnice i přes napjatý rozpočet pro rok 2013 dokáza-
la, že umí, a dnes je Hašlerka vyasfaltovaná a krajnice označeny 
plastovými patníky, včetně dopravního značení.
Ostatní už je jen a jen na řidičích, jak si budou, nebo nebudou 
vážit této radikální změny, kdy se téměř po sedmdesáti letech 
můžeme projít suchou nohou nebo projet čistým autem po Haš-
lerce. Pokud by chtěl někdo něco této „asfaltce“ vytýkat, pak věř-
te, že stačí ohleduplnost kavalírů za volantem a spokojenost bude 
oboustranná. Těch, kteří do Hašlerky vjíždějí, i těch, kteří z ní 
vyjíždějí.
Vím, že negovat všechno a všechny je poslední dobou velmi po-
pulární, ale já za svoji osobu, a věřím, že nejsem sám, chci zastu-
pitelům a radním města, panu starostovi Ing. Bartošovi a panu 
tajemníkovi Ing. Dědičovi poděkovat, že nejsme terorizováni 
prachem, že se maminky s dětmi mohou pohodlně procházet od 
Vltavy až k Hašlerce a že se děti nemusí cestou do školy brodit 
loužemi a blátem.
Závěrem jen malá úvaha. Ten, kdo chce vidět změny v Libčicích k 
lepšímu, tak je jistě vidí. No a ten, kdo je ze zásady vidět nechce, 
je neuvidí nikdy.                                                JUDr. Petr Miňovský
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sTříbRný lukáš kaňka
Dne 7. a 8. 12. se konaly soutěže v kondiční kulturistice,  
a to Golem Classic v Kutné Hoře a následně GP Ronnie.cz 
v Březnici u Příbrami. Těchto soutěží se zúčastnil i občan 
Libčic a VIP sportovec projektu SportGroupCZ.com Lukáš 
Kaňka, který vybojoval na svých prvních závodech stříbro  
a následně krásné 4. místo v opravdu nabité konkurenci. 
Lukášovi je 21 let, měří 173 cm a posilování se věnuje te-
prve tři roky. Za jeho úspěchy se skrývá silná vůle, disciplí-
na a velká dřina pod vedením trenérských špiček - českého 
profesionála Petra Vaniše a úspěšného kulturisty z Libčic 
Otakara Hrdličky. Za zmínku stojí i nezbytná podpora fir-
my NEBBIA.
Plány do budoucna tohoto juniorského závodníka jsou jas-
né. Není čas na odpočinek, neboť sotva slezl ze stupňů ví-
tězů, začíná tvrdá příprava na Mistrovství Čech a poté na 
Mistrovství České republiky. Tam si Lukáš poměří své síly  
s těmi nejlepšími v naší zemi.
Přejme mu tedy, aby brzy zažil, jaké to je, mít na krku pově-
šenou zlatou medaili. Kolik váží stříbrná, už ví a sám to ko-
mentoval slovy: „Šel jsem si pro krásnou stříbrnou medaili, 
která mi svou vahou připomněla, jak ta cesta k ní byla těžká, 
ale opravdu to stálo za to“.
Určitě to stojí za to, Lukáši, připojujeme své gratulace a dě-
kujeme, že se hlásíte ke svému rodnému městu. Jsme na vás 
pyšní a slibujeme, že vám budeme držet palce. 

Hannah Bartíková

Snažím se vycouvat z garáže, ale nejede to. Tak při-
šlápnu plyn a jsem venku natotata. Vystoupím, a jejda. 
Prázdná guma. Co teď? Brácha? Nebere to. Chvíli zí-
rám na vycouvané a vyfouklé auto před garáží a vy-
padám přesně tak, jak se cítím – bezradně. Z vedlejší 
garáže vykoukne soused, rychle zhodnotí situaci a bez 
zbytečných otázek, na které bych mu stejně nedokáza-
la odpovědět, si bere svůj hever, mou rezervu a najde 
v mém autě tajný šroub proti ukradení kola, o kterém 
jsem nevěděla, že jej vůbec mám. Během chvilky stojí 
moje auto na všech čtyřech a já mohu vyrazit do světa.

Ještě očarovaná nezištností ochotného souseda sedím 
večer u počítače a najednou blik. Tma v celém bytě. 
To nic, to znám. Stačí baterka a schůdky. Jenže tento-
krát rumplování jističi v bytě nic nerozsvítí. Záchrana 
se zřejmě skrývá v té plechové skříni na chodbě, která 
nejde normálně otevřít. Beru vše, co mám a po chvíli 
mocného zápolení s podivným čtvercovým otvorem, 
do kterého se vejdou hned dva šroubováky, jimiž otá-
čím pomocí kombinaček, se mi podaří otevřít ty vět-
ší dveře. Jéje, tady toho je a určitě bude něco z toho  
i moje. Pročítám si přiložené papírky se jmény, a když 

se u posledního začínám divit, že mi ani ten 
nepatří, jde soused ze shora. Jedním hmatem 
zavře velké dveře, bravurně otevře ty menší, 
zvedne tam nějakou páčku a u mě - světlo.
S díky zapínám počítač a zjišťuji, že nejde In-
ternet. Elektrický šok mi zrušil připojení. Vo-
lám tedy sousedovi z baráku nad námi, který, 
což nechápu, můj počítač nahazuje, aniž by 
k němu musel přijít. Ani nestíhám domyslet, 
jak je to možné a někdo zvoní. Konečně. Tolik 
jsem se těšila. Vezou mi novou myčku. Dovez-
li, ale nezapojili a starou neodpojili. Tak mám 
myčky dvě a nefunguje ani jedna. Pro mne 
ovšem žádný problém. Mám přeci své souse-
dy. Ob patro bydlí šikovný instalatér, který mi 
ráno myčku zapojil a vždy přítomný elektrikář 
od vedle mi k ní na počkání vyrobil chybějící 
zásuvku…
Chvála vám, milí sousedé.

Hannah Bartíková

chVála Všem dobRým sousedům!

Vítáme v redakční radě Jiřího Tyllera, který bude obohacovat LN o své vtipné ilustrace.
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Plesová sezóna v KDL
25.1.  20:00  9. Městský ples

22.2.  20:00  Karneval sportovců

23.2.  13:00  Dětský karneval

14.3.  20:00  Hasičský ples - SDH Libčice

29.3.  20:00  Hasičský ples - SDH Libčice II - Letky

Zápis 
do 1. třídy Zš libčice nad Vltavou

Zveme rodiče s dětmi, které do 31. 8. 2014 
dovrší 6 let a těmi, kterým byl začátek
školní docházky v roce 2013 odložen,

k zápisu do 1. třídy pro školní rok 2014 – 2015.

ZápIs se koná:
15. ledna od 15 do 17 hodin
16. ledna od 15 do17 hodin
náhradní termín:

20. ledna od 15 do 16 hodin

k ZápIsu je poTřeba:
OP zákonného zástupce a rodný list dítěte

Budoucím prvňáčkům nabízíme:
• rodinné prostředí malé školy
• zdravé klima školy
• zábavné seznámení se školním prostředím
• třídy s malým počtem žáků
• individuální péči o žáky
• osobní přístup učitelů
• zajímavý školní vzdělávací program
• výuku angličtiny již od 1. ročníku
• tři cizí jazyky na 2. stupni
• moderní způsoby výuky (interaktivní technika)
• bohatou nabídku zájmových činností
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Pneuservis
Přílepská 1233 Roztoky

Prodej pneumatik a disků všech značek, typů 
a rozměrů. Auto, moto, nákladní, stavební, 
hobby, speciální. Provádíme odbornou mon-
táž a opravy pneu na nejmodernějších strojích 
s nejmodernějšími technologiemi. Odborná 
konzultace při výběru nabízeného zboží. Nabí-
zíme uskladnění i kompletních sad kol a jejich 
servis. Prodej příslušenství. Přímé zastoupení 
prémiových značek pneumatik a disků.

KontaKt:
Lumír Novotný, 7741153334,

lumir.novotny@autohouser.cz
Petr Houser, 731151335,
petr.houser@autohouser.cz

Bohumil Houser, 731151341,
prodej a servis 220911128,

autoservis
Přílepská 1707 Roztoky

Zajistíme pro vás STK včetně měření EMISÍ.
Opravy vozů všech značek.
Mechanické opravy, autoelektrika, servisní pro-
hlídky po najetých kilometrech, výměny olejů, 
diagnostika, výměny čelních i ostatních skel, 
servis klimatizace a dezinfekce ozonem, mon-
táž příslušenství a zabezpečení vozů, opravy 
brzd, výměny výfuků, opravy podvozků, výmě-
ny tlumičů pérování a další. Zajistíme pro vás 
opravu havarovaného vozu včetně kompletní-
ho zastupování v jednání s pojišťovnou. Seřídí-
me geometrii vašeho vozu na nejmodernějším 
3D zařízení. Zapůjčení náhradního vozu.

KontaKt:
Josef Čížkovský, 731151334
Miroslav Vejbora, 731862462

STK EMISE, 233910042
servis@autohouser.cz

autodíly
Přílepská 1233 Roztoky

Velkoobchod a maloobchod.
Prodáváme široký sortiment náhradních dílů 
na většinu automobilů ve spolupráci se znač-
kovými i neznačkovými dodavateli. Naši hlav-
ní dodavatelé jsou: AUTO KELLY, APM, ACI, 
AUTO ŠTANGL, ELIT, AUTO CORA, PART-
SPOINT, AUTO BENEX, SPEI SERVIS, STU-
ALARM a další. Po dohodě zajistíme i originál-
ní náhradní díly.
Samozřejmostí je dovoz až do vaší dílny.

KontaKt:
Martin Franc, 739465534,
martin.franc@autohouser.cz

Tomáš Kukelka, 731151337
Jan Kratochvíl, 731151343

www.autohouser.cz

Novoroční přání 
ODS Libčice nad Vltavou

  
Členové ODS Libčice nad Vltavou přejí vám, 
občanům našeho města, všechno nejlepší do 
roku 2014, především zdraví, lásku, porozu-
mění a mnoho dalších věcí, které se nedají za 
peníze koupit. 
Ať se vám alespoň některé dávné sny pro-
mění ve skutečnost, ať nikdy nezmizí úsměv 
z vašich tváří. Dobrá nálada sice nevyřeší 
všechny problémy, když však dovolíte slun-
ci, které nám svítí nad hlavami, vstoupit i do 
vašich srdcí, rozehřeje všechny malicherné 
starosti, hloupá nepochopení, zbytečné oba-
vy i smutek. 
Budeme o rok starší, o něco moudřejší a mož-
ná i o něco kulatější, ale záleží pouze na nás, 
zda to, co v tomto roce prožijeme, nebude 
jen ztracený čas. 
Proto vám přejeme ještě jednou, prožijte co 
nejvíce šťastných dnů v kruhu lidí, jež máte 
rádi, věnujte uznání těm, kteří si to zaslouží. 
A my skromně přiznáváme, že bychom si vel-
mi vážili privilegia patřit mezi ně.

INZERCE



Město Libčice  nad Vltavou 
srdečně zve na

9. Městský 
ples

v sobotu 25. ledna 2014 
od 20 hodin v kulturním domě.

K poslechu i tanci hraje:
Taneční orchestr Stanislava Douši 

 se svými sólisty

Hosté:
Andrea a Hanka:  Hity 80. a 90. let

Skupina MAIMA: Pop & soul
ZUŠ Libčice nad Vltavou

Předtančení:
Soubor historických tanců Mariane

Fitforma – tanec s deštníky na skladbu „Slejvák“ z muzikálu Pomáda
Rock and roll předvedou členové Sokolu Jinonice:

Milan a Jana Kiselicovi, Ondřej Štros a Adéla Hofmanová, Jaroslav Maňo a Nela Krchová

Bohatá tombola
&

eduard Hrubeš jako průvodce celého večera

Vstupenky za Kč 100
v prodeji v úředních hodinách 

pokladny MěÚ
od 10. 1. 2014


